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PROTOKÓŁ Nr 48 /2009 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

z dnia 18 czerwca 2009 r. 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ czterech członków Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki (nieobecny M.  
     Mnich) 
b/ Krystyna Szustak – kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 
c) Eugeniusz Dańczak – Wójt Gminy  
 
  
Porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Funkcjonowanie Ośrodka Pomocy Społecznej w Dębnicy Kaszubskiej. 
3. Sprawy bieżące. 
 
 
Ad 1 
 Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała radnych z 
porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty. 
 
Ad 2 
 
Struktura zatrudnienia (zatrudnionych jest 15 osób): 

- kierownik – 1 etat 
- główny księgowy + pomoc biurowa – 2 etaty 
- starszy pracownik socjalny – 4 etaty 
- pracownik socjalny EFS – 1 etat 
- pracownicy świadczeń rodzinnych i alimentacyjnych – 2 etaty 
- opiekunka terenowa – 4 etaty 
- sprzątaczka – ½ etatu  
- dodatkowo w ramach prac społeczno-użytecznych pracuje 10 osób oraz 4 

osoby jako pracownicy interwencyjni w charakterze młodszych opiekunów. 
 

Ośrodek Pomocy Społecznej oprócz zadań ustawowych zajmuje się 
dodatkowo funduszami alimentacyjnymi i mieszkaniowymi. Kierownik OPS uważa, że 
tymi ostatnimi powinien zajmować się Zakład Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o.  
OPS podpisał umowę z Urzędem Marszałkowskim na lata 2008 – 2013 w ramach 
Promocji Integracji Społecznej na realizację projektu – Program Operacyjny Kapitał 
Ludzki zadanie 7.11. Środki z tego programu są uzależnione w każdym roku od 
złożonego wniosku. W tym roku OPS otrzyma dofinansowanie w kwocie 
248.187,50zł  przy wkładzie własnym 26.812,50 zł. 
Pozyskane środki przeznaczone będą na działanie dla 2 grup ludzi (mężczyźni, 
kobiety). 1 grupa 15-osobowa dla której będą organizowane spotkania  
z psychologiem, doradcą zawodowym, szkolenia, kursy zawodowe (np. 
kosmetyczne, prawa jazdy itp.). Z tych pieniędzy będą zwracane koszty podróży, 
wyżywienia, opieki nad dzieckiem a także będą wypłacane w formie zasiłków.  
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 Nowym działaniem o charakterze środowiskowym będzie pomoc integracyjna 
dla 2 grup osób niepełnosprawnych od dzieciństwa. Grupa będzie liczyła ok. 20 
osób. Przewiduje się zorganizować dla nich: festyn integracyjny, wyjazd do ZOO, 
wyjazd do kina, teatru, nad morze, spotkanie z psychologiem, lekarzem itp. 
 Ważnym działaniem OPS-u jest organizacja wypoczynku letniego dla dzieci  
z najuboższych rodzin. 
W tym roku: 

1. 24 dzieci wyjedzie na kolonie do Gdańska w terminie od 05 do 18 sierpnia 
2009 r. Akcja realizowana będzie wspólnie z Kuratorium Oświaty w Gdańsku. 

2. 21 dzieci pojedzie do Białego Dunajca w II turnusach ( I turnus 24.07 – 08.08, 
II turnus 08 – 23.08.2009 r.). Ten wyjazd będzie współfinansowany przez 
Towarzystwo Zapobiegania Narkomani oraz Gminną Komisję Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, która na ten cel przeznaczyła 
16.000 zł. GKPiRPA odeszła od organizacji wypoczynku w szkołach. 

 
Ad 3 
 Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury  przedstawiła Kalendarz Imprez 
kulturalnych na ten rok, a także propozycję zajęć dla dzieci w okresie wakacyjnym, 
które nie są ujęte w kalendarzu. 
Dyrektor GOK zaproponowały by zwiększyć kwotę na organizację 3-dniowej imprezy 
pn. „Festiwal Leśnych Smaków” w Dębnicy Kaszubskiej. Uważa, że kwota 6.000 zł 
jest zbyt mała i proponuje przenieść dodatkowo 6.000 zł z imprezy „ Z wędką w 
plenerze”, którą przeprowadziło Koło Wędkarskie nie generując środków z budżetu. 
Komisja pozytywnie opiniuje powyższą propozycję. 
Dyskutowano również nad datą Gminnych Dożynek. 
Wójt stoi na stanowisku, że dożynki organizuje się w gminie po skoszeniu przez 
rolników zbóż i proponuje, żeby odbyły się one w trzecią niedzielę września. Za tym 
terminem przemawia także fakt, że możemy liczyć na obecność zaproszonych gości, 
ponieważ będzie już po dożynkach powiatowych i wojewódzkich. 
Na posiedzenie Komisji Wójt zaprosił także biznesmena, który zainteresowany jest 
zainwestowaniem w naszej gminie. Gotów jest wykupić od p. Klimczaka ok. 400 ha 
gruntów, na których postawiłby elektrownie wiatrowe ( 4 bądź 5 stanowisk), 
biogazownię a także pomógłby w uruchomieniu Biura Handlu Mięsem z własną 
ubojnią. 
 Komisja zaproponowała jeszcze jedno spotkanie inwestora ze wszystkimi 
członkami Rady Gminy. Ustalono, że mogłoby się ono odbyć 26.06. o godz. 930 . 
 
 
Protokołował: K. Olech                                                                      Przewodnicząca  
                                                                                                     Komisji Kultury, O światy, 
                                                                                                         Spor tu i Turystyki 
 
                                                                                                            / -/Jadwiga Karaś   
 
Załączniki: 
 
Projekt „Rowerem w przeszłość”, jako cykl zajęć dla dzieci na wakacje, organizowany przez GOK. 
 
 
 
 
 

 


